

## CHURCH NEWS

1. An installation worship service was held on Sunday, 1/3/2010. Fanny Louie and Ellen Yang were installed as Deacons. Moderator Rev Laura Jarvis officiated the ordination and installation. After the service, everyone was treated to a “New Year Luncheon”.
2. A music workshop was held at the church on 2/6/2010. Mr Patrick Evans of Yale University was the speaker. About 30 people attended.
3. On 3/1/2010 we welcomed Rev Bayer Lee as our Temporary Pulpit Supply Pastor (part-time).
4. A Winter Retreat was held at the church from March 13 to 14. The theme was: “Communication ” and the speaker was Candidate Aram Bae . 15 people attended.
5. Presbyterian Women Sunday was celebrated on 3/7/2010. Women who serve the church in various capacities were recognized and honored at the English Worship Service.
6. Good Friday Worship Service was held on 4/2/2010. Rev Anne Conroy was the speaker and the Choir presented “The Last Week”. 92 members and friends attended the service.
7. Easter Sunday worship service was held on 4/4/2010. Rev Bayer Lee was the speaker.
8. A carnival was held on Market Street on April 10. More than 500 people came to have fun as we celebrate our 100<sup>th</sup> anniversary.
9. Mother’s Day was celebrated on 5/9/2010. All mothers were honored and everyone was invited to a luncheon after the 11 am service.
10. Golden Age Sunday was celebrated on 5/16/2010 with a luncheon for everyone and gifts for the golden aged (70+).
11. We welcome Ms Suen Suen Hung as Intern. Ms Hung has just completed her course of study at Yale Divinity School as an exchange student from the Divinity School of Chung Chi College of Hong Kong. She will be with us from June 6 to August 13, 2010.
12. “Men of The Church Sunday” was celebrated on Father’s Day, 6/20/2010. All men who serve in the church were honored and presented with gifts at the English Worship Service. Everyone was also invited to a luncheon after the 11 am service.
13. The church celebrated its 100<sup>th</sup> Anniversary with workshops and worship service on June 26, and a Thanksgiving Worship Service and a Concert on June 27. The workshop topics were “弟兄姊妹齊事奉” by Rev & Mrs Matthew Lui, and “So What’s Wrong with Waiting on Tables: From Service to Mission” by Rev Joseph Lee. Rev Joseph Lee’s sermon for the worship service was “Telling Our Story”. Rev Matthew Lui was the speaker for the Anniversary Thanksgiving Worship Service. His sermon was “O Lord, I Promise”. The Anniversary banquet held at a local restaurant was attended by 500 members and friends.
14. We welcome the following new members:  
**Baptism:** Jessica Chiang (4/18/2010),  
Jennifer Chew (4/18/2010)  
**Child Baptism:** Nathan Chan (4/4/2010),  
Steven Chan (4/4/2010)  
**Confirmation:** Justin Choy (1/17/2010)  
**Transfer:** Miu Ying Lee (4/4/2010)
15. Wedding bells rang for  
Thomas Yung and Stephanie Cheung on 4/10/2010.
16. The following members were called home:  
Dorothean Chan (1/2/2010); Kit Jing Liu (3/4/2010);  
Yick Oi Wong Lee (3/6/2010); Pearl Chang (3/30/2010)  
Mee Soon Lew (3/29/2010); Sandy Lee (4/6/2010);  
Sau Ting Wong (4/29/2010); Cynthia Ngai (5/27/2010)

## 教會消息

1. 就職主日崇拜於一月三日舉行，由堂議事會主席嘉惠士牧師主持按立及就職禮，按立雷梅佩珍女士及楊黃蘊姿女士為執事。崇拜後請全體會眾參加新年午餐會。
2. 二月六日在聖堂舉行音樂坊，由耶魯大學艾雲士教授主講。約三十人參加。
3. 三月一日聘任李澤華牧師為本堂臨時兼職牧師，協助主日講壇工作。
4. 冬令會於三月十三日至十四日在本堂舉行，主題為「相通」，講員為 **Candidate Aram Bae**，參加者有十五人。
5. 長老會婦女主日於三月七日舉行。在英文堂崇拜中，為本堂服務之婦女個別得到公認和紀念品。
6. 基督受難節聖餐崇拜於四月二日舉行，由安康來牧師證道，詩班獻唱「**The Last Week**」，赴會者有九十二人。
7. 復活節聖餐崇拜於四月四日舉行，由李澤華牧師證道。
8. 為慶祝一百周年堂慶於四月十日在市場街主辦嘉年華會，參加者共五百人。
9. 五月九日慶祝母親節，表揚在場各位母親，中文堂崇拜後設午餐招待全體會眾。
10. 敬老主日於五月十六日舉行，中文堂崇拜後設午餐招待全體會眾，並致送禮物給七十歲及以上之年長會友。
11. 歡迎香港中文大學崇基神學院學生洪璇璇小姐於六月六日至八月十三日在本堂實習，她剛完成以交換學生身份於耶魯大學之課程。
12. 六月二十日為父親節，在英文堂崇拜中，特別表揚本堂各位男義工，致送紀念禮物，中文堂崇拜後設午餐招待全體會眾。
13. 為慶祝一百周年堂慶，於六月廿六日分別舉行中英文「工作坊」，由雷鎮昇牧師伉儷以粵語主講「弟兄姊妹齊事奉」，李樹林牧師以英語主講「從服務到傳道」。聖餐崇拜由李樹林牧師主講「我們的故事」。六月廿七日舉行感恩崇拜，由雷鎮昇牧師主講「向主承諾」。堂慶音樂會後假華埠金豐大酒樓舉行周年聯歡聚餐，有五百位會友及朋友參加。
14. 歡迎新會友：  
洗禮：蔣詩嘉(四月十八日) 趙燕玲(四月十八日)  
兒童寄洗：陳銘仁(四月四日) 陳銘義(四月四日)  
堅信禮：**Justin Choy** (一月十七日)  
轉會禮：李妙英(四月四日)
15. 共諧連理：  
**Thomas Yung and Stephanie Cheung**(四月十日)
16. 主懷安息：  
陳黃清菊女士(一月二日) 劉徐潔貞長老(三月四日)  
李黃奕愛女士(三月六日) 劉伍美璇女士(三月廿九日)  
張伍順意女士(三月卅日) 李梁美芳女士(四月六日)  
王任秀定女士(四月廿九日) 倪美嬌女士(五月廿七日)